
Protokół Nr 37/18

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z   17 kwietnia   2018 r. 

  Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  

w godzinach od 15 ºº do  16 ³º.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności,

2) pani Grażyna Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki,
3) pani  Ewa Januszkiewicz - Goroszkin- kierownik MGOPS Trzcianka,
4)  pani Iwona Kleina- przedst.  MGOPS Trzcianka,
5)  pan Marian Patalas- kierownik referatu Budynków Komunalnych,
6)  pani  Iwona  Moraczyńska  –  Lilleeng-  kierownik  referatu  Promocji,  Kultury 
i Sportu,
7)  pan  Witold  Purtyrski-  kierownik  referatu  Gospodarki  Przestrzennej 
i Infrastruktury  Komunalnej.

Ad  1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  przywitał   wszystkich 
uczestniczących w posiedzeniu.

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji pan Adam Prankiewicz  przedstawił porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3.Zatwierdzenie protokołu nr 36/18 z 20.03.2018 r.

4. Budowa pływalni w Trzciance - realizacja  prac.

5.Analiza materiałów na sesję.    

6. Sprawy wniesione do komisji.

7.Wnioski komisji.

8. Zakończenie posiedzenia.

Porządek posiedzenia  został  przyjęty w głosowaniu :  za-6,  przeciw-0,  wstrzymało 
się-0.
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Ad 3) Zatwierdzenie protokołu nr 36/18 z 20.03.2018 r. 

Protokół nr  36/18 z dnia 20.03.2018 r.  został  zaopiniowany w głosowaniu :  za-7, 
przeciw -   0, wstrzymało się – 0.

Ad 4)  Budowa pływalni w Trzciance - realizacja  prac.

Przewodniczący  komisji  poprosił  pana  W.  Putyrskiego  o  przedstawienie 
bieżącej sytuacji  związanej  z budową pływalni.

Pan W. Putyrski wyjaśnił, prace są na etapie zerowym. Został złożony wniosek 
do Ministerstwa Sportu i Turystyki na  dofinansowanie przedsięwzięcia. Gmina liczy 
na dofinansowanie  w wysokości 6 mln zł, bo na taką kwotę harmonogram finansowy 
do  ministerstwa  został  złożony.  Biorąc  pod  uwagę  zapisy  budżetu  i  prognozy 
finansowej  na dzień składania wniosku oraz Wieloletniej  Prognozy Finansowej  w 
Starostwie Powiatowym dysponujemy kwotą w cudzysłowiu 27 mln zł. Na tę kwotę 
składa się 19 mln środków własnych, z tego 500 tys zł budżet 2018 r., 2019 r.- 7 mln 
zł   i  2020-  6  mln  zł  i  5,5  mln  zł.  Dalej  2  mln  zł   z  powiatu  czarnkowsko-
trzcianeckiego czyli w 2019 r - 1 mln zł i  w 2020 r. - 1 mln zł. Natomiast środki od 
Ministerstwa Sportu  2.565 tys zł w 2019 r, 1.995 tys zł w 2020 r  i 1.440 tys zł  
w  2021  r.  Razem  jest  to  kwota  27  mln  zł.  Przewidujemy,  że  koszt  inwestycji 
powinien zamknąć się w kwocie 25.334.261 zł, jest to koszt szacunkowy  i może ulec 
zmianie. Przetargi, które ostatnio są przeprowadzane  mają tendencje do  wzrostu cen 
i  kwoty  ofert  przewyższają   kwoty  kosztorysów inwestorskich.  Do  czasu  aż  nie 
będzie   bilansowania   całkowitego  inwestycji  czyli  do  momentu  otrzymania 
informacji, spisania umowy z Ministrem Sportu i Turystyki, nie ma mowy ( a są to 
dyspozycje pana burmistrza )  o tym aby rozpisywać przetarg i umowę z wykonawcą. 
Kiedy wnioski zostaną rozpatrzone  trudno  powiedzieć, jak dobrze pójdzie, to może 
być sierpień, może to być wrzesień i można liczyć na jakąś informację w tej sprawie. 
Program  został  scentralizowany  wiele  programów  sportowych,  szkolnych, 
lekkoatletycznych. Na cały program Minister przeznaczył 21 mln zł, w tym roku nie 
chcielibyśmy  tych   środków.  Natomiast  gdyby  była  informacja  o  otrzymaniu 
dofinansowania  i  podpisana  umowa,  to  jesteśmy  w stanie  przy  następnym etapie 
kiedy będzie rozpisany przetarg, wyłonienie wykonawcy, podpisanie z nim umowy i 
rozpoczęcie z nim robót budowlanych. W tym roku są to zadania symboliczne, bo to 
kwota 483.681 zł jest to kwota budżetowa na roboty budowlane na ten rok i całość 
inwestycji  zakończyła  by  się  na  początku  drugiego  kwartału  w  maju  2021  r. 
Informacja burmistrza, jeśli nie będzie umowy z Ministerstwem Sportu  dopóty nie 
będzie rozpisany przetarg. Na dzień dzisiejszy biorąc pod uwagę dokumenty,budżet, 
WPF  gminy,  WPF  powiatu  i  kwoty  zapisane  we  wniosku,  jakie  będzie 
dofinansowanie,  czy  ono  będzie  czy  Minister  uzna  nasze  koszty  jako 
zakwalifikowane  te  do  którym  można  mieć  pewne   wątpliwości  czy  one  są  do 
dofinansowania przez Ministra Sportu i nie jest to kwestia uzasadnienia , bo Minister 
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Sportu  w  swoim  programie  oświadcza,  że  dofinansuje  te  obiekty  czy  te  części 
obiektu,  które  są  związane  ze  sportem,  np.  zjeżdżalnia  nie  jest  obiektem 
dofinansowania, basen dla dzieci nie jest obiektem sportowym, jeśli dodamy VAT a 
odejmiemy koszty nie kwalifikowane, to jesteśmy na styku jeśli idzie o możliwość 
uzyskania tych  6 mln zł 

Radny W. Bala  dodał,  jak  nie  będzie  środków, to nie  będzie  ogłoszenia  o 
przetargu.

Radny W. Natkaniec zapytał, jeśli nie dostaniemy środków finansowych?

Pan  W.  Putyrski  wyjaśnił,  podpisanie  umowy  musi  być  oparte 
zagwarantowaniem środków finansowych w budżecie albo w WPF innego wyjścia 
nie ma, burmistrz inaczej nie może podpisać umowy i wtedy będzie dyskusja czy 
włączamy  własny  udział  czy  szukamy  innych  środków,  czy  trzeba 
przeprojektowywać basen tak aby zmniejszyć jego  program. 

Członkowie  komisji  zapoznali  się  z  przedstawioną  przez  pana  W.  Putyrskiego 
informacją.  

Ad 5) Analiza materiałów na sesję.  

Członkowie komisji analizowali następujące materiały na sesję :

1.Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  
Trzcianka na lata 2018-2032.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki,zapytała czy są jakieś pytania, 
uwagi do dwóch pierwszych projektów uchwał.

 Do projektów uchwał uwag ani pytań nie było.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0.

2.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0.

3.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-
trzcianeckiemu (Warsztaty Terapii Zajęciowej). 

Pani  G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  wyjaśniła,  projekt  dotyczy 
zakupu  busa  dla   Wielenia.  Jeden  z  mieszkańców  Trzcianki  też   korzysta 
z Warsztatów  w Wieleniu, jest to 7.300 zł dofinansowania.
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Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0

4.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-
trzcianeckiemu (Szpital Powiatowy w Trzciance).

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśniła, dyrektor szpitala ma 
zamiar zakupić trzy karetki. Nasz udział, to 100 tys zł i będzie karetka obsługiwała 
mieszkańców Trzcianki.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0

5.Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty należności stanowiących dochody 
budżetu gminy Trzcianka instrumentem płatniczym, na którym przechowywany jest 
pieniądz elektroniczny.

Pani  G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  wyjaśniła,  tu  chodzi  o 
terminale  płatnicze  aby  wreszcie  w  kasie  była  możliwość  płacenia  kartą  lub 
telefonem. Pan Adrian  Hałuszka zachęcał aby wszyscy wpłacali na konta ale niestety 
po  to  są  dwie  kasy  otwarte,  że  jest  takie  zapotrzebowanie  ponieważ  ludzie  chcą 
wpłacać w kasie a nie na konto. Teraz będzie ułatwienie aby można było płacić kartą 
płatniczą. Bez podjęcia tej uchwały nie będzie takiej możliwości.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0

6.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na własność 
gminy Trzcianka od Skarbu Państwa.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśniła,  są to drogi,  które 
gmina przyjmuje na własność  od skarbu państwa oraz część boiska w miejscowości 
Kępa.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0

7.Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Trzcianki  w  rejonie  
ul. Juliana Fałata i ul. Adolfa Pilcha „Doliny”.

Pani  G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  wyjaśniła,  jest  to  plan 
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miejscowy  rejonu  ul.  Fałata  i  Pilcha”Doliny”  dotyczy  to   zjazdu  z  drogi 
wojewódzkiej nr 180 na takie małe osiedle które powstaje po l stronie przy wyjeździe 
na Siedlisko. Aby taki wyjazd  był możliwy to niestety musi być opracowany taki 
plan.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0.

8.Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie jeziora Logo.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśniła, rejon  jeziora Logo 
musi być opracowany aby można było kąpieliska wytyczyć, w związku ze zmianą 
przepisów  prawa  wodnego   gmina  chce  przejąć  plaże  i  na  plaży  można  wtedy 
organizować swoje kąpielisko a w tej chwili należy do Krajowego Ośrodka  Wsparcia 
Rolnictwa.  Aby przejąć  taką  plażę  trzeba  mieć  plan  miejscowy bo tylko na  cele 
społeczne mogą nam nieodpłatnie przekazać teren.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0.

9.Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXVI/208/16  Rady  Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  25 sierpnia  2016 r.  w sprawie  regulaminu utrzymania  czystości 
i porządku na terenie gminy Trzcianka.

Pani  G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  wyjaśniła,   jest  to  wyjście 
naprzeciw  wszystkim  tym  którzy  mają  przydomowe  oczyszczalnie  ścieków.  W 
poprzedniej  regulacji  było  takie  stanowisko,  że  wszystkie  osoby,  które  mają 
przydomowe  oczyszczalnie  ścieków  od  tego  roku  musiałyby  wywozić  ścieki  na 
oczyszczalnie do Piły a nie oddawać na naszą oczyszczalnie. Jeśli podejmiemy taką 
uchwałę będzie to spora ulga dla „kieszeni” naszych mieszkańców.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  województwu  
wielkopolskiemu.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki  wyjaśniła, było spotkanie z 
szefem  WZDW w  Czarnkowie  o  udzielenie  pomocy  finansowej  przy   remoncie 
chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 180 na ul. Żeromskiego w Trzciance.  WZDW 
chciał 60 tys zł, ponieważ w budżecie nie ma tyle środków dlatego jest propozycja 
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kwoty 40 tys zł  ( odcinek od ul. Prostej do posesji nr 24 ).

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  17.04.2018  r  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0,  
wstrzymało się -0.  

Ad 6)  Sprawy wniesione do komisji.

Członkowie komisji analizowali następujące dokumenty:

1)  Wniosek Michała Żylińskiego o dofinansowanie projektu „Tokio 2020- Michał 
Żyliński  Para-  Cycling”  umożliwiający  jako  osobie  niepełnosprawnej  treningi 
kolarstwa szosowego”;

Członkowie komisji otrzymali wniosek pana Michała Żylińskiego w hdsesja.pl.

Przewodniczący  komisji  przedstawił  członkom  komisji  ww.  wniosek,  jak 
w załączeniu.

Pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza Trzcianki poinformowała, że ewentualnie 
można by dofinansować poprzez promocje, czy stypendium sportowe.

Przewodniczący  komisji  poinformował,   ten  pan  otrzymał  stypendium 
sportowe  w wysokości 80 zł na miesiąc.

Radny T. Tomczak dodał, może mu zwiększyć tę kwotę.

Pani  G.  Zozula  -Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  dodała,  nie  ma  możliwości 
zwiększenia kwoty stypendium, chyba, że z kwoty na promocję gminy ale nie można 
mówić o takich środkach o które występuje.

Radny  W. Natkaniec dodał, mówimy tu o kwocie 12 tys zł,  10 tys zł jest na 
„Orłów biznesu”.  

Pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza Trzcianki dodała,  chodzi o to, że  osoby 
fizycznej  nie możemy w taki sposób promować czy dofinansowywać.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  dnia  17.04.2018  r.   po  
zapoznaniu  się z wnioskiem pana M. Żylińskiego zwraca  się z prośbą do  burmistrza  
o rozpatrzenie wniosku w celu wygospodarowania na ten cel  środków finansowych  
z referatu  Promocji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego Trzcianki.

2)  Pismo   pana  W.  Putyrskiego   kierownika  referatu  Gospodarki   Przestrzennej 
i  Infrastruktury  Komunalnej  o  wydanie  opinii  w  sprawie   projektu   skateparku. 
Projekt skateparku w załączeniu.

Członkowie komisji otrzymali pisma w hdsesja w dniu 16.04.2018 r.

Przewodniczący komisji odczytał pismo członkom komisji, jak w załączeniu. 

Radny  T.  Tomczak  zauważył,  że  lepsza  byłaby  nawierzchnia  betonowa niż 
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nawierzchnia asfaltowa, która nagrzewa się a to nie jest dobre dla rolek. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  dnia  17.04.2018  r.   po  
zapoznaniu  się z pismem,  pozytywnie opiniuje  projekt skateparku  z uwagą, że na  
nawierzchnię  skateparku  proponuje  się   posadzkę  przemysłową  Bautech,  czyli  
posadzkę utwardzaną powierzchniową w technologii DST.

3) pismo Burmistrza Trzcianki Nr RPK.030.3.8.2018.IM z dnia 14 kwietnia 2018 r. 
o wyrażenie opinii, w związku z pismem Stowarzyszenia „Bezpieczny Port”  dot. 
zarządzania przystanią.

Pismo członkowie komisji otrzymali w hdsesja.pl

Przewodniczący komisji odczytał pismo, jak w załączeniu.

Pani  G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  dodała,  Stowarzyszenie  
Bezpieczny  Port  nie  może  porozumieć  się  z  Komendą  Hufca  ZHP w  Trzciance 
i  chce przejąć  zarządzanie terenem  Harcerskiego Ośrodka Wodnego.

Radny W. Bala dodał, on proponuje, że komisja jest za tym aby nadal ZHP 
zarządzała terenem przystani.

Radny R. Szukajło dodał, może należałoby zapytać komendanta w tej sprawie. 

Radny T. Tomczak dodał, powinni między sobą  się dogadać, wspomniał jak to 
było za  czasów jak  on był  komendantem.  Dalej  dodał,  w Harcerskim Ośrodku  
Wodnych zaszły zmiany personalne i obecnie komendantem jest druh Jastrzębski. 
Jest to  zmiana pokoleniowa.

Po  krótkiej  dyskusji  członkowie  komisji  ustalili  aby  pozostawić  zarządzanie  
przystanią  w rękach ZHP.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  dnia  17.04.2018  r.   po  
zapoznaniu   się  z  pismem,  uważa,  że  zarządzanie  terenem Harcerskiego Ośrodka  
Wodnego powinno pozostać w rękach Komendy Hufca ZHP w Trzciance.

Ad 7) Wnioski komisji.

Radny  R.  Szukajło  wnioskuje   o   przeprowadzenie  remontów  cząstkowych  ulic: 
Fredry, Rzecznej i Padarewskiego.

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie komisji. 

             Protokolant       Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz
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